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Protokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  

Datum: 2024-05-15 

Tid: 1900 

Plats: Messenger  

Närvarande: Lars Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Ulrika Larefalk, Winnie 

Gundersen, Marie Arnhage, Camilla Forsell, Elina Liljeblad 

Förhinder: Malin Karlsson 

 

§ 26 Öppnande av mötet  

Ordförande välkomnade och presenterade mötet som öppnat.  

§ 27 Val av mötesfunktionärer  

Sekreterare: Stina 

Justerare: Camilla 

§ 28 Fastställande av dagordningen  

Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen.  

§ 29 Föregående mötesprotokoll  

Lades till handlingarna.  

§ 30 Bordlagda ärenden  

 Avtal med webbansvarig   

 Bordlades till nästa möte.  

Fysiskt styrelsemöte 

Styrelsen planerar för ett fysiskt styrelsemöte den 24/8 i Stockholmstrakten, 

Camilla uppdrogs att hitta en plats att vara.  

Uppmärksamma BPH 

Styrelsen uppmuntrar och uppmärksammar medlemmarna att genomföra BPH 

med sin hund. CSK är med och sponsrar efter att resultat är registrerat via SKK 

 C
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Hunddata och ägare har skickat till kassören. Sociala medier ansvarig får med 

jämna mellanrum göra inlägg för att uppmärksamma om det.  

Domargåvor till domarna vid Club Show 

 Uppdrogs åt Lars att fixa med domargåvorna.  

§ 31 Ingående/utgående post 

Fråga angående ersättning för att förvara lokalklubbs inventarier 

Styrelsen beslutar att styrelsemedlemmarna får förvara nedlagda lokalklubbars 

inventarier, styrelsen hänvisar till protokollet från den 2024-01-16.  

Svedea 

Lotta kontaktar Svedea om att förlänga kontraktet om samarbetsavtalet.  

 

§ 32 Avdelningarna 

Aktiva Cockrar  

Aktiva Cockrar Östergötland har inkommit med ett förslag på budget för en 

utställning den 22/9 i Gammalkil – styrelsen godkände den föreslagna budgeten.  

Winne meddelade att Aktiva Cockrar Västras utställning i Munkedal gick med 

plusresultat.  

§ 33 Ekonomi  

Kassören meddelade att klubben hade god ekonomi på kontot.  

§ 34 Kommittéer/poster  

Avel  

Ansvarig: Lars Nyman 

Kommitté: Lotta Frankesjö, (utom styrelsen; Marie Johansson & Caroline 

Dufwa). 

Ordförande fick ett samtal från medlem om ögonlysning – styrelsen hänvisar att detta är 

en fråga att lyfta på årsmötet.  

Utställning  

Ansvarig: Lotta Frankesjö  

Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander) 

Anmälan har ännu inte gått ut (sista anmälningsdatum är 9/6 kl. 12). DogFix tar emot 

anmälningarna och sammanställer PM.  

 C
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Elina har skickat ut förfrågan till olika fodermärken om sponsring till Club Showen. 

Lotta kontaktar Royal Canin om att förlänga sponsringsavtalet som utgått. 

Club Show 2025 är tänkt att hållas i Örebro, kommittén och styrelsen arbetar för att 

hitta lämplig plats och domare.  

SSRK Funktionärsträff 29/4 

Lotta gick kort igenom vad som diskuterades men skickar ut protokollet från mötet till 

styrelsen.  

Jakt 

 Ansvarig: Marie Arnhage 

 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).  

 Marie och Ulrika rapporterade om det senaste angående jakt.  

Viltspår 

Ansvarig: Elina Liljeblad  

Elina rapporterade om att on ska skicka ut de fyra sista kvalplatserna då de åtta andra 

redan är kontaktade.    

 Medlemsregister m.m.  

 Ansvarig: Maria Terning  

 Medlemsantal just nu: 1245 

Årets cockerlistor 

Lotta rapporterade att de hon fått kontakt med stannar kvar på sina poster för att 

räkna Årets Cocker. 

§ 35 Media  

Tidningen 

Ansvarig: Henrik Johansson 

Manusstopp var i början på maj.   

Hemsida + Facebook 

Ansvarig: Eva Frisk 

Hemsidan behöver uppdateras med presentationer av styrelsen för 2024-2025.  

§ 36 Köpa Hund 

 SKK eftersöker en friställd cocker  

 Winnie arbetar vidare att hitta en bild till SKK 
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§ 37 Exteriördomarkonferensen 2024  

Domarkompendiet  

Granskarna för kompendiet har mottagit det och skall nu börja med granskningen av det. 

Styrelsen har mottagit hålltid för när Cockern ska filmas inför domarkonferensen.  

§ 38 Övriga frågor 

-  

§ 39 Nästa möte  

Onsdag den 12/6 kl. 1900 via Messenger  

§ 40 Mötets avslutande  

Lars tackade alla för mötet och förklarade det som avslutat.  
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Vid protokollet 2024-05-15 

Sekreterare      Ordförande   

Stina Frankesjö    Lars Nyman 

    

Justerare  

Camilla Forsell 
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Protokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  


Datum: 2024-05-15 


Tid: 1900 


Plats: Messenger  


Närvarande: Lars Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Ulrika Larefalk, Winnie 


Gundersen, Marie Arnhage, Camilla Forsell, Elina Liljeblad 


Förhinder: Malin Karlsson 


 


§ 26 Öppnande av mötet  


Ordförande välkomnade och presenterade mötet som öppnat.  


§ 27 Val av mötesfunktionärer  


Sekreterare: Stina 


Justerare: Camilla 


§ 28 Fastställande av dagordningen  


Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen.  


§ 29 Föregående mötesprotokoll  


Lades till handlingarna.  


§ 30 Bordlagda ärenden  


 Avtal med webbansvarig   


 Bordlades till nästa möte.  


Fysiskt styrelsemöte 


Styrelsen planerar för ett fysiskt styrelsemöte den 24/8 i Stockholmstrakten, 


Camilla uppdrogs att hitta en plats att vara.  


Uppmärksamma BPH 


Styrelsen uppmuntrar och uppmärksammar medlemmarna att genomföra BPH 


med sin hund. CSK är med och sponsrar efter att resultat är registrerat via SKK 







 


Hunddata och ägare har skickat till kassören. Sociala medier ansvarig får med 


jämna mellanrum göra inlägg för att uppmärksamma om det.  


Domargåvor till domarna vid Club Show 


 Uppdrogs åt Lars att fixa med domargåvorna.  


§ 31 Ingående/utgående post 


Fråga angående ersättning för att förvara lokalklubbs inventarier 


Styrelsen beslutar att styrelsemedlemmarna får förvara nedlagda lokalklubbars 


inventarier, styrelsen hänvisar till protokollet från den 2024-01-16.  


Svedea 


Lotta kontaktar Svedea om att förlänga kontraktet om samarbetsavtalet.  


 


§ 32 Avdelningarna 


Aktiva Cockrar  


Aktiva Cockrar Östergötland har inkommit med ett förslag på budget för en 


utställning den 22/9 i Gammalkil – styrelsen godkände den föreslagna budgeten.  


Winne meddelade att Aktiva Cockrar Västras utställning i Munkedal gick med 


plusresultat.  


§ 33 Ekonomi  


Kassören meddelade att klubben hade god ekonomi på kontot.  


§ 34 Kommittéer/poster  


Avel  


Ansvarig: Lars Nyman 


Kommitté: Lotta Frankesjö, (utom styrelsen; Marie Johansson & Caroline 


Dufwa). 


Ordförande fick ett samtal från medlem om ögonlysning – styrelsen hänvisar att detta är 


en fråga att lyfta på årsmötet.  


Utställning  


Ansvarig: Lotta Frankesjö  


Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander) 


Anmälan har ännu inte gått ut (sista anmälningsdatum är 9/6 kl. 12). DogFix tar emot 


anmälningarna och sammanställer PM.  







 


Elina har skickat ut förfrågan till olika fodermärken om sponsring till Club Showen. 


Lotta kontaktar Royal Canin om att förlänga sponsringsavtalet som utgått. 


Club Show 2025 är tänkt att hållas i Örebro, kommittén och styrelsen arbetar för att 


hitta lämplig plats och domare.  


SSRK Funktionärsträff 29/4 


Lotta gick kort igenom vad som diskuterades men skickar ut protokollet från mötet till 


styrelsen.  


Jakt 


 Ansvarig: Marie Arnhage 


 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).  


 Marie och Ulrika rapporterade om det senaste angående jakt.  


Viltspår 


Ansvarig: Elina Liljeblad  


Elina rapporterade om att on ska skicka ut de fyra sista kvalplatserna då de åtta andra 


redan är kontaktade.    


 Medlemsregister m.m.  


 Ansvarig: Maria Terning  


 Medlemsantal just nu: 1245 


Årets cockerlistor 


Lotta rapporterade att de hon fått kontakt med stannar kvar på sina poster för att 


räkna Årets Cocker. 


§ 35 Media  


Tidningen 


Ansvarig: Henrik Johansson 


Manusstopp var i början på maj.   


Hemsida + Facebook 


Ansvarig: Eva Frisk 


Hemsidan behöver uppdateras med presentationer av styrelsen för 2024-2025.  


§ 36 Köpa Hund 


 SKK eftersöker en friställd cocker  


 Winnie arbetar vidare att hitta en bild till SKK 







 


 


 


 


§ 37 Exteriördomarkonferensen 2024  


Domarkompendiet  


Granskarna för kompendiet har mottagit det och skall nu börja med granskningen av det. 


Styrelsen har mottagit hålltid för när Cockern ska filmas inför domarkonferensen.  


§ 38 Övriga frågor 


-  


§ 39 Nästa möte  


Onsdag den 12/6 kl. 1900 via Messenger  


§ 40 Mötets avslutande  


Lars tackade alla för mötet och förklarade det som avslutat.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


 


 


Vid protokollet 2024-05-15 


Sekreterare      Ordförande   


Stina Frankesjö    Lars Nyman 


    


Justerare  


Camilla Forsell 
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